
 

 

Till: Samtliga Ordförande i Basorganisationerna 

Svar på skrivelse ” Försämrad kommunikation mellan BAS och Svensk Travsport” daterad 2021-

03-23 

Undertecknade BAS-organisationer upplever att kommunikationen mellan BAS och Svensk Travsport 

har försämrats avsevärt. Bland annat anges att organisationerna har både gemensamt och var för sig 

i olika frågor sänt skrivelser till ledning och styrelse i Svensk Travsport utan att få så mycket som ett 

svar flera månader efter att skrivelserna skickats in.  

Styrelse och ledning är medvetna om att det råder mycket olika syn på nivån av prismedel för 2021 

där styrelsen beslutat om att öka medlen med 50 Mkr jämfört 2020 men där flera BAS-

organisationer aktivt drivit att ökningen ska vara 100 Mkr. Detta har diskuterats vid flera möten men 

de svaren har inte kommit skriftligt förrän nu.  

Denna skrivning kan tolkas som att det finns många fler perspektiv än ovan nämnda och för att 

förstå vad som ligger bakom kommer vd boka in separata möten med respektive ordförande. Svensk 

Travsports ledning känner inte heller igen sig i bilden att ”kommunikationen har försämrats 

avsevärt”. Det pågår ett antal dialoger kring olika former av verksamhetsutveckling, i en som 

ledningen upplever konstruktiv anda.   

VD för Svensk Travsport återkommer med förslag på möte till respektive ordförande under april 

månad. 

 

På styrelsens uppdrag 

 

Maria Croon, vd 
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